

English follows

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Pour diffusion immédiate

Une élève de l'École Nouvelle Frontière fera partie du conseil jeunesse du ministre de l'Éducation

St-Isidore, le 18 septembre 2023 – Le Conseil scolaire du Nord-Ouest (CSNO) et l'école Nouvelle Frontière sont heureux d'adresser leurs vives félicitations à madame Makayla White, élève en 12^e année à l'École Nouvelle Frontière, pour sa récente nomination au « *Minister's Youth Council* », le conseil consultatif des jeunes auprès du ministre de l'Éducation, Demetrios Nicolaidis, pour l'année scolaire 2023-2024.



Makayla est une élève épanouie au sein de sa communauté scolaire francophone de Grande Prairie. Elle est une personne passionnée et dévouée qui a participé à de nombreuses expériences scolaires et parascolaires, témoignant de son engagement, son leadership et un fort sentiment d'appartenance à sa communauté.

Ayant été choisie parmi les nombreuses nominations soumises au ministre Nicolaidis, Makayla sera parmi une quarantaine de jeunes aux intérêts, identités et perspectives variées, originaires de toutes les régions de l'Alberta, qui aura la chance d'offrir son point de vue sur un certain nombre de sujets liés à l'éducation.

Il va sans dire que les nombreuses expériences et l'engagement scolaire et communautaire de Makayla lui permettront de transmettre d'importantes perspectives concernant l'éducation en Alberta. Nous avons confiance que sa présence au sein du conseil jeunesse contribuera à renforcer et à faire une différence dans le système d'éducation en Alberta.

Le Conseil scolaire et l'école Nouvelle Frontière souhaitent à madame Makayla White une très belle expérience au sein du conseil jeunesse du ministre de l'Éducation, ainsi que ses sincères vœux de réussite dans cette mission prestigieuse.

- 30 -

Pour information : Rachelle Bergeron
 Coordonnatrice des communications et du marketing
 Conseil scolaire du Nord-Ouest
 (780) 624-8855 ou sans frais 1-866-624-8855
 rachellebergeron@csno.ab.ca
 www.csno.ab.ca

PRESS RELEASE
For Immediate Release

**A student from École Nouvelle Frontière to be part of the
Minister of Education's Youth Council**

St-Isidore, September 18, 2023 – The Conseil scolaire du Nord-Ouest (CSNO) and École Nouvelle Frontière are delighted to extend their heartfelt congratulations to Ms. Makayla White, a 12th-grade student at École Nouvelle Frontière, on her recent appointment to the Minister of Education Youth Council for the 2023-2024 school year.



Makayla is a dynamic student within her Francophone school community in Grande Prairie. She is a passionate and dedicated individual who has been involved in numerous school and extracurricular experiences, reflecting her commitment, leadership, and a strong sense of belonging to her community. For instance, she actively participates in the student council and demonstrates leadership in school activities; she has successfully completed the AAA Leadership course (15 and 25); and she was part of the ACELF youth leadership delegation in 2022, as well as several FJA youth activities. Furthermore, Makayla is active outside of school as a volunteer within the Francophone community and her church community.

Chosen from among many nominations submitted to Minister Demetrios Nicolaidis, Makayla will be among forty youths with diverse interests, identities, and perspectives, hailing from all regions of Alberta, who will have the opportunity to provide their insights on a range of education-related topics.

It goes without saying that Makayla's extensive experiences and her commitment to both school and community will enable her to convey important perspectives regarding education in Alberta. We are confident that her presence on the youth council will contribute to strengthening and making a difference in Alberta's education system.

The School Board and École Nouvelle Frontière extend their best wishes to Ms. Makayla White for a wonderful experience on the Minister Youth Council, along with sincere wishes for success in this prestigious role.

- 30 -

For information : Rachelle Bergeron
 Communications Coordinator
 Conseil scolaire du Nord-Ouest
 (780) 624-8855 ou sans frais 1-866-624-8855